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Αρχιεπίσκοπος Ιερώνυμος: «Η Ελλάδα δεν μπορεί 
να αντέξει άλλο την αθρόα προσέλευση 
λαθρομεταναστών»
/ Ειδήσεις και Ανακοινώσεις

VatopaidiFriend: Τα παρακάτω που είπε ο μακαριώτατος είναι μια ιδιαίτερα 
καίρια και ακριβής παρουσίαση της κατάστασης, χωρίς την παρείσδυση νοσηρών 
ιδεολογιών οι οποίες στην πραγματικότητα είναι ξένες προς το Ευαγγέλιο κι όμως 
έχουν δυστυχώς διαμορφώσει την ελλαδική θρησκευτικότητα. Μίλησε εκεί που 
μετράει και με τον τρόπο που μετράει. Ας μη ξεχνάμε, μάλιστα, ότι τα είπε και 
παρουσία του υπουργού μιας εκτεταμένα μουσουλμανικής χώρας. Το αντίθετο, 
δηλαδή, ενός δημαγωγού.

της Μαρίας Αντωνιάδου

«Η Ελλάδα δεν μπορεί να αντέξει άλλο την αθρόα προσέλευση λαθρομεταναστών», 
τόνισε ο Αρχιεπίσκοπος κ. Ιερώνυμος από την Δαμασκό όπου πραγματοποιεί 
επίσημη επίσκεψη στο Πατριαρχείο Αντιοχείας, παρεμβαίνοντας στο θέμα που έχει 
δημιουργηθεί μετά την κατάληψη στη Νομική Σχολή. (περισσότερα…)
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